



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 par an

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE — OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

— Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“ La Gazette Municipale ”

Bureau de Poste : 917 ou 42 Place Jacques-Cartier, Montréal :

— Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“ La Gazette Municipale ”
Hôtel de Ville, — Montréal.

— All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

“ The Municipal Gazette ”

Post Office Box : 917 or 42 Jacques-Cartier Square, Montreal.

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

“ The Municipal Gazette ”
City Hall, — Montreal.
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION DE L'INCINERATION

Compte rendu de l'assemblée du 29 octobre

Sont présents: MM. les échevins M. Martin, président, Lavallée, Resther, Roy et Sadler.

1.—Soumis et lu un rapport du surintendant, informant la Commission qu'un cheval du département est atteint de maladie incurable (Catarrhe Nasal chronique.)

Résolu: De faire abattre ledit cheval.

2.—Soumis et lu un rapport du surintendant, informant la Commission qu'il a vendu 21,625 lbs. de fer de rebut, à raison de 50 cents le cent à M. Alphonse Leblanc, et que cette vente a rapporté la somme de \$108.13 il a aussi vendu 47 quarts vides de goudron, à raison de 40 cents le quart à M. J.-A. Mailhot, et cette vente a rapporté la somme de \$18.80 et qu'il a donné avis au Trésorier de la Cité de faire faire la perception desdits montants.

Déposé aux archives

3.—Soumis et lu un rapport du surintendant suggérant à la Commission qu'un crédit de \$600, soit demandé à la Commission des Finances, pour construire une remise à l'écurie de la rue Mentana, devant servir à abriter les voitures.

Résolu: De présenter au Conseil un rapport en conséquence.

4.—Soumis et lu un rapport du surintendant, informant la Commission qu'un cheval du département est impropre au service, et recommandant que ce cheval soit vendu à l'enchère.

Résolu: De présenter au Conseil un rapport en conséquence.

5.—Soumis et lu un rapport du surintendant, informant la Commission que M. Trefflé Raymond, a rempli son contrat pour la fourniture de foin, paille et avoine à la satisfaction du département, et recommandant que son dépôt lui soit remis

Résolu: De présenter au Conseil un rapport en conséquence.

6.—Soumis et lu un extrait du procès-verbal de la Commission d'Hygiène au sujet de l'enlèvement des chevaux morts de la Laing Packing & Provision Co.

Déposé aux archives.

7.—La Commission procède alors à l'étude des crédits requis pour le prochain exercice, et après mûre délibération, il est

Résolu: De présenter au Conseil un rapport demandant

INCINERATION COMMITTEE

Report of meeting held the 29th of October.

Present: Ald. M. Martin, chairman, Lavallée, Resther, Roy and Sadler.

1.—Submitted and read a report from the Superintendent informing the Committee that a horse owned by this department is suffering of chronic nasal catarrh which is an incurable disease.

Resolved: That the said horse be slaughtered.

2.—Submitted and read a report from the Superintendent, informing the Committee that he sold 21,625 lbs of scrap iron at 50 cents a hundred to Mr. Alphonse Leblanc, and that the said sale had brought the sum of \$108.13, he had also sold 47 empty barrels of coal tar at 40 cents a barrel to Mr. J. A. Mailhot, and that said sale brought \$18.80 and that he had notified the City Treasurer to see that the said sums be collected.

Filed of record.

3.—Submitted and read a report from the Superintendent suggesting to the Committee that an appropriation of \$600 be asked from the Finance Committee, in order to build a shed at the Mentana street stable, to shelter the vehicles.

Resolved: That a report be made to Council accordingly.

4.—Submitted and read a report from the Superintendent informing the Committee that a horse of his department was unfit for service, and recommending that it be sold at auction.

Resolved: That a report be made to Council accordingly.

5.—Submitted and read a report from the Superintendent, informing the Committee that Mr. Trefflé Raymond, had completed his contract for the supply of hay, straw, and oats to the satisfaction of the Department, and recommending that his deposit be refunded.

Resolved: That a report be made to Council accordingly.

6.—Submitted and read an extract from the minutes of the Hygiene Committee anent the removal of dead horses owned by the Laing Packing & Provision Co.

Filed of record.

7.—The Committee then proceeded with the consideration of the appropriations required for next year, and after due deliberation, it was

Resolved: That a report be made to Council asking that